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Styrelsemöte Järnvägens BK 2020-04-16 
1. Mötets öppnande 

Mats öppnade mötet och hälsade välkommen. 

 

2. Föregående mötesprotokoll 

Inga tillägg 

 

3. Ekonomi 

På banken heter vi Hallsbergs bridgeklubb med tillägget c/o Järnvägen. 

I dagsläget har vi 60 647: -. Många medlemmar har skickat in frivilliga bidrag enligt nedan: 

Swish 2570: - 

Direkt till bankkonto 1 450: Spel i liten skala på måndagar ger även små inkomster. 

 

Vi är beroende av fortlöpande frivilliga bidrag för att hålla klubben flytande tills vi kan 

återuppta fortsatt spel. 

 

4. Skrivelser/rapporter 

Nerikeligan gör uppehåll from 200318. Nytt beslut kommer i maj. 

              Mats har svarat på en undersökning från Idrottsförbundet (tidigare SISU). 

              Bridgeförbundet har flyttat fram nästa spelomgång i Svenska Cupen till den 200706. 

              Örebro läns bridgeförbund har startat en Covidliga. Kostnad 800: - varav 600:- går till 

              klubben. Spel på torsdagar kl. 18:30. 

              Mats svarar på frågor som Rikaidrottsförbundet efterlyser. 

5. Rapport från våra kommittéer 

Tävlingskommittén ligger i idé. 

 

Lokalkommittén har arbetat med flytten. De behöver en medlem till. Gerd och Birgitta har 

städat ur gamla lokalen. Hallbo återkommer om städningen måste kompletteras. Stort tack 

till alla som hjälpt till med flytten och den nya lokalen. 

 

6. Funbridge, Kjells måndagsspel 

Kjell lägger upp tävling på Funbridge varje måndag kl.!8:30. Användarnamn Kjell62 lösenord 

jbk. 
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Det går även att spela bridge online gratis på BBO. 

 

7. Vår nya lokal 

Kontraktet är klart. Ger tar hand om det. Vi utgår från att det nya kontraktet ersätter 

kontraktet för den gamla lokalen. 

Hemförsäkringen är överflyttad till nya adressen. Skadas skyltfönstret får vi stå för det själva.  

Försäkring för fönstret blir för dyr. 

 

Nycklar till lokalen. Just nu har Mats, Gerd, Jörgen, Åke, Hallbo samt schacken en nyckel. 

Det finns 3 nycklar till bakdörren. Låsen ska bytas ut. Mats har önskat att vi ska få 7 st. 

nycklar när de byts ut. 

 

Mats har bett Hallbo att fixa nödutgången bakåt (nu är det en temporär lösning med nyckel i 

låset). Han har även önskat att vi ska få ett extra eluttag i den bortre delen. 

Vi har fått en kyl/frys till köksdelen. 

 

Vi behöver skylta i skyltfönstret. Karina skyltar och Mats trycker upp någon ”banderoll”. 

 

Vi upprättar en ”att göra lista” över vad som behöver göras i lokalen. 

 

8. Framtiden 

Vi avvaktar spel tills rekommendationerna ändras – minst maj månad ut. Mats fortsätter 

ordna spel med ca 9 personer på måndagar så länge intresse finns. 

 

Årsmötet skjuts vidare på framtiden. 

 

Vi ska ha inflyttningsfest när spelet kommer igång igen. 

 

9. Övriga frågor 

Vi har tidigare pratat om att starta en facebook grupp för Järnvägens bridgeklubb´Dels för att 

hitta spelpartners. Men även för att nå ut till medlemmarna i dessa tider. Karina kontaktar 

Åke och ber honom starta upp gruppen. 

 

10. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är den 28 maj kl. 18:00. 

 

Mötet avslutades. 

 

 

 

 

Justeras 

 

 

_________________________________ ______________________________ 

Mats Nilsson, ordförande  Karina Lindh, sekreterare 


